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Datum 24 juni 2015 
  
Namens fractie VLP 
  
Indiener Jac Heijnen 
  
Vraag In het Gazetje staat een artikel over de Fatima kerk. Onduidelijk is of de 

sloop van de toren nu ook een tot anderhalf jaar wordt uitgesteld. Mocht 
dit namelijk het geval zijn dan vrezen wij voor de veiligheid van de 
mensen die langs deze toren lopen. Dit vinden wij onacceptabel. In 
verband hiermee vragen wij de portefeuillehouder hierop te reageren 
en/of een en ander toe te lichten. 
 

  
Antwoord Het kerkbestuur van R.K. parochie Onbevlekt Hart van Maria uit 

Offenbeek heeft ons onlangs laten weten dat ze de sloop van de 
kerktoren niet één tot anderhalf jaar zullen uitstellen. Tot het moment dat 
het kerkbestuur de kerktoren laat slopen, blijven zij verplicht de kerktoren 
tweemaal per jaar visueel met een hoogwerker te inspecteren en 
loszittende delen te verwijderen. Na afloop van iedere controle moet het 
kerkbestuur binnen 14 dagen een inspectierapport bij ons indienen. Deze 
maatregelen staan in onze brief van 28 januari 2014 aan het kerkbestuur. 
 

  
Portefeuillehouder* Jan Smolenaars 
  
Afhandeling* 2 september 2015 
 
 
 
* in te vullen door de griffie 


